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KOMISJA OŚWIATY, KULTURY,      

SPORTU I TURYSTYKI  
RADY MIEJSKIEJ W ELBLĄGU  

 

 

BRM.0012.11.2024.EZ 

EOD: 11004/2024/W 
 

 

 
Protokół z posiedzenia 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki 
Rady Miejskiej w Elblągu, 

odbytego w dniu 7 marca 2024 r. 
w budynku Urzędu Miejskiego w Elblągu 

 

 
(Nagranie – czas trwania nagrania 02 h 50 min 19 sek.) 

 
 

Radni obecni na posiedzeniu Komisji – zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do protokołu. 
 
Zaproszeni i przybyli goście obecni na posiedzeniu Komisji – zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu. 
 

Porządek posiedzenia: 

1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

2. Informacja o stanie szkolnictwa zawodowego. 
3. Informacja o stanie bazy dydaktycznej (wyposażenie szkół). 

4. Finansowanie sportu dzieci i młodzieży przez gminę. 
5. Prezentacja realizacji zadań z zakresu mecenatu w 2023 roku: Stypendia Kulturalne, Elbląskie 

Nagrody Kulturalne, Stypendia Artystyczne. 
6. Podział środków na zadania zlecone realizowane przez organizacje pozarządowe w 2023 roku, 

które prowadzą działalność w zakresie kultury, sztuki i ochrony dziedzictwa narodowego. 

7. Podsumowanie działalności MDK w 2023 roku i plany na rok 2024. 
8. Podsumowanie działalności Zespołu Szkół i Placówek Sportowych z Oddziałami Mistrzostwa 

Sportowego w 2023 roku i plany na rok 2024. 
9. Powołanie Rady Programowej przy CS Galeria EL. 

10. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad sesji Rady 

Miejskiej. 
11. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki za rok 2024 

(kadencja 2018-2024).  
12. Sprawy bieżące. 

 

 

Ad. 1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

(czas trwania nagrania od 01 min 51 sek. do 02 min 00 sek.) 
  
Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska poinformowała, że uwag do protokołu nie wniesiono. 

 
 
Ad. 2. Informacja o stanie szkolnictwa zawodowego. 

(czas trwania nagrania od 02 min 01 sek. do 59 min 34 sek.) 
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Informację o stanie szkolnictwa zawodowego przedstawiła Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata 

Sowicka.  

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska otworzyła dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Radna Monika Dwojakowska 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Radna Monika Dwojakowska 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Radna Monika Dwojakowska 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Radny Marek Pruszak 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Radny Marek Pruszak 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Radna Elżbieta Banasiewicz 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Radna Elżbieta Banasiewicz 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Radny Paweł Kowszyński 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska   

 
 

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska zamknęła dyskusję. 

 

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację o stanie szkolnictwa zawodowego 

Informacja stanowi do protokołu.  

 
 

 
Ad. 3. Informacja o stanie bazy dydaktycznej (wyposażenie szkół). 

(czas trwania nagrania od 59 min 35 sek.  do 01 h 18 min 40 sek.) 
 
Informację o stanie bazy dydaktycznej (wyposażenie szkół) przedstawiła Dyrektor Departamentu 

Edukacji Małgorzata Sowicka.  

 

 
Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska otworzyła dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 
 

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska zamknęła dyskusję. 

 
 

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację o stanie bazy dydaktycznej 
(wyposażenie szkół). 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
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Ad. 4. Finansowanie sportu dzieci i młodzieży przez gminę. 

(czas trwania nagrania od 01 h 18 min 43 sek.  do 01 h 37 min 16 sek.) 
 
Finansowanie sportu dzieci i młodzieży przez gminę omówił Dyrektor Departamentu Sportu i Rekreacji 
Arkadiusz Kolpert.  

 
Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska otworzyła dyskusję. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Radna Elżbieta Banasiewicz 

• Dyrektor Departamentu Sportu i Rekreacji Arkadiusz Kolpert  

• Radna Elżbieta Banasiewicz 

• Dyrektor Departamentu Sportu i Rekreacji Arkadiusz Kolpert  

• Radna Elżbieta Banasiewicz 

• Dyrektor Departamentu Sportu i Rekreacji Arkadiusz Kolpert 

• Radna Elżbieta Banasiewicz 

• Radny Paweł Kowszyński 

• Dyrektor Departamentu Sportu i Rekreacji Arkadiusz Kolpert 

• Radny Paweł Kowszyński 

• Radna Elżbieta Banasiewicz 

• Dyrektor Departamentu Sportu i Rekreacji Arkadiusz Kolpert 

• Radny Adam Matwiejczuk 

• Radny Paweł Kowszyński 

• Radny Adam Matwiejczuk 

• Radny Marek Burkhardt  

• Radny Paweł Kowszyński 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska  

 
 
Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska zamknęła dyskusję. 

 

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację na temat finansowania sportu 

dzieci i młodzieży przez gminę Miasto Elbląg. 
Informacje stanowią załączniki do protokołu. 
 

 

 

Ad. 5. Prezentacja realizacji zadań z zakresu mecenatu w 2023 roku: Stypendia Kulturalne, 
Elbląskie Nagrody Kulturalne, Stypendia Artystyczne. 

(czas trwania nagrania od 01 h 37 min 20 sek.  do 01 h 37 min 56 sek.) 
 
 

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska otworzyła dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 
głosu zamknęła dyskusję. 

 
Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości prezentację realizacji zadań z zakresu 

mecenatu w 2023 roku: Stypendia Kulturalne, Elbląskie Nagrody Kulturalne, Stypendia 

Artystyczne. 
Prezentacja stanowi załącznik do protokołu.  
 
 

Ad. 6. Podział środków na zadania zlecone realizowane przez organizacje pozarządowe  

w 2023 roku, które prowadzą działalność w zakresie kultury, sztuki i ochrony dziedzictwa 
narodowego. 

(czas trwania nagrania od 01 h 37 min 58 sek.  do 01 h 38 min 39 sek.) 



4 
 

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska otworzyła dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknęła dyskusję. 
 

 
Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację na temat podziału środków na 

zadania zlecone realizowane przez organizacje pozarządowe w 2023 roku, które prowadzą 

działalność w zakresie kultury, sztuki i ochrony dziedzictwa narodowego. 
Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 

            
 

Ad. 7. Podsumowanie działalności MDK w 2023 roku i plany na rok 2024. 

(czas trwania nagrania od 01 h 38 min 40 sek. do 02 h 02 min 25 sek.) 
 
 

Podsumowanie działalności Młodzieżowego Domu Kultury za rok 2023 oraz plany na rok 2024 omówił 
w zastępstwie Dyrektora Młodzieżowego Domu Kultury Marcin Mongiałło.   

 

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska otworzyła dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Radna Monika Dwojakowska 

• Marcin Mongiałło z Młodzieżowego Domu Kultury   

• Radna Elżbieta Banasiewicz 

• Marcin Mongiałło z Młodzieżowego Domu Kultury  
 

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska zamknęła dyskusję. 

 
 

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację na temat podsumowania 
działalności Młodzieżowego Domu Kultury za rok 2023 oraz plany na rok 2024. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
 

 

 

Ad. 8. Podsumowanie działalności Zespołu Szkół i Placówek Sportowych z Oddziałami 
Mistrzostwa Sportowego w 2023 roku i plany na rok 2024. 

(czas trwania nagrania od 02 h 02 min 26 sek. do 02 h 38 min 34 sek.) 
 

Podsumowanie działalności Zespołu Szkół i Placówek Sportowych z Oddziałami Mistrzostwa Sportowego 
w 2023 roku i plany na rok 2024 omówiła Dyrektor Hanna Szuszkiewicz.  

 
 
Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska otworzyła dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska 

• Radny Bogusław Tołwiński 

• Dyrektor Zespołu Szkół i Placówek Sportowych z Oddziałami Mistrzostwa Hanna Szuszkiewicz 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Radny Bogusław Tołwiński 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 
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• Radna Elżbieta Banasiewicz 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Radna Elżbieta Banasiewicz 

  

 

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska zamknęła dyskusję. 

 

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację na temat podsumowania 

działalności Zespołu Szkół i Placówek Sportowych z Oddziałami Mistrzostwa Sportowego 
w 2023 roku i plany na rok 2024. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
 

Ad. 9. Powołanie Rady Programowej przy CS Galeria EL. 
(czas trwania nagrania od 02 h 38 min 37 sek. do 02 h 41 min 58 sek.) 

 

 
Głos zabrał: 

• Radny Paweł Kowszyński  
 

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska otworzyła dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Radna Elżbieta Banasiewicz 

• Dyrektor Departamentu Kultury, Sportu i Rekreacji Arkadiusz Kolpert 
 

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska zamknęła dyskusję. 

 

Wyniki głosowania: 
Za - 6 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 1 
Nie głosował – 1 

Nieobecny -1 
 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ustalony przez Prezydenta Miasta Elbląg skład osobowy 
Rady Programowej Centrum Sztuki Galeria EL. 

Lista kandydatów stanowi załącznik do protokołu.  
 

 

 

Ad. 10. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad sesji 
Rady Miejskiej. 

(czas trwania nagrania od 02 h 41 min 59 sek. do 02 h 44 min 10 sek.) 
 

1) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie oddziału przygotowania 
wojskowego w Technikum wchodzącym w skład Zespołu Szkół Techniczno-

Informatycznych w Elblągu - DRUK NR 16/XXXVI 
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Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska otworzyła dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknęła dyskusję. 
 

 
Wyniki głosowania: 

Za - 8 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

Nieobecny -1 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w Technikum wchodzącym w skład 

Zespołu Szkół Techniczno-Informatycznych w Elblągu - DRUK NR 16/XXXVI. 

 

 

2) Projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Biblioteki Elbląskiej im. Cypriana Norwida 

w Elblągu - DRUK NR 23/XXXVI 

 

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska otworzyła dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 
głosu zamknęła dyskusję. 

 
 

Wyniki głosowania: 

Za - 8 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
Nieobecny -1 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Biblioteki 

Elbląskiej im. Cypriana Norwida w Elblągu - DRUK NR 23/XXXVI. 

 

 

 

Ad. 11. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki 
za rok 2024 (kadencja 2018-2024).  

(czas trwania nagrania od 02 h 44 min 10 sek. do 02 h 44 min 53 sek.) 
 

 

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska poddała pod głosowanie przyjęcie sprawozdania  
z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki za rok 2024 oraz przekazanie sprawozdania 
do Przewodniczącego Rady Miejskiej celem włączenia pod obrady najbliższej sesji.   

 

Wyniki głosowania: 

Za - 8 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

Nieobecny -1 
 

 
Komisja przyjęła powyższe.  

Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki za rok 2024 stanowi załącznik 
do protokołu.   
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Ad. 12. Sprawy bieżące. 

(czas trwania nagrania od 02 h 44 min 56 sek.  do 02 h 49 min 43 sek.) 
 

1) Radna Elżbieta Banasiewicz podniosła temat pracowników Muzeum Archeologiczno-

Historycznego. 

 
2) Radny Paweł Kowszyński zapytał o konkursy na dyrektorów placówek oświatowych.  
 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Adamowicz 
 
 

3)      Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska podziękowała za pracę w Komisji.  
 

 

 

Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska zakończyła 
posiedzenie.  

 

 
Nagranie dźwiękowe z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki stanowi załącznik do 
protokołu. 
Załączniki do protokołu dostępne są w Biurze Rady Miejskiej w Elblągu.  
 

                                        
 

 
 

 Przewodnicząca Komisji 
 

                                                  Irena Sokołowska  
Protokół sporządziła 
 
   Ewa Zielińska 

 

 

 


